
Styremøte 
Hovedstyre i Spanskrøret 2025 

________________________________________________________________________ 
 

 

Dato: 05.03 

Sted: Kontoret 

Ordstyrer: Fredrik 

Referent: Hanna 

Tilstede: Unn, Fredrik, Hanna, Malene, Gina, Synne, Oskar, 

Helene, Mats.  

Fraværende: Henrik 

Oppsummering 
 

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig 
 

- Unn 

                  

Runde rundt bordet 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik revyer, har kanskje ikke UVI lenger, men fortsatt 
symptomer. håper det går fint 

Gøy!! Jippi 

Hanna har vært på vm, hatt besøk av mamma og pappa, 
braislia, spiste masse veldig masse. skole er strass 
asss… hater gruppearbeid.  

Heia Norge! 
Heia mamma og 

pappa og heia Brazil! 
BUUUUU for stress 
BUUUUUU gruppa 

Oskar vet ikke hva han har gjort, joda han har vært i revy og 
stressa. Har vært slem på retting i astrofysikk trodde 
han rettet Johan sin…. har dårlig samvittighet 
#edruangst. Piska chat han er fucked når de tar over.  

Hva faen har 
han gjort? 

Karma’s a bitch 
#hjelpchat 

Unn Vært på revyer, veldig gøy. Hatt besøk av mamma og 
ikke pappa, men åsmund. De sov på hemsen, Unn sov 
på sofaen, det var ikke så digg andre natten fordi da var 
de plutselig to på sofaen.  

God natts 
sofasøvn 

Helene har vasket ut av leiligheten. DIIIIGGG. vært i bursdag, 
det var gøy. HAtt noen lekende konfirmanter 

Vasket 
konfirmanter🤔 



adrenalinet går ut nå.  

Malene skole, jobb, vært på Frøyaaa (hos familien til typen for 
første gang) har aldri tatt båt før, anbefaler det ikke og 
landet spennende samarbeid i ENK mitt <3 

Hvor er Frøya? 
< KETIL 3 

#Nervousgurlie 
#littgrønn🤢 

Mats Jobbet med revy (han har ikke gjort særlig), vært på 
date med kjæresten til Synne. Trent har han også gjort, 
husker ikke mer.  

#Datemedmare
n 

#Haretliv 
#Swingersss 

Henrik ikke her… har hatt bursdag.  #Neiiiiiiii 

Synne Kutta øyet og gått med strips, ikke dusja…. Vært i 
bursdag. Vasket før dronningen kom. vært på date med 
kjæresten til Helene.  

#kuttetsegitryne
t 

#Klutvask 
#Kattevask 

#Dronningvask
#Swingers(vask

?) 

Gina vært syk, går på pencelin, hatt besøk, vært på karaoke, 
vært på samf, tar seg oppigjen i fagene.  

#Pensling 

 

 
 
 
Oppdatering rundt vervarbeid 

 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik Ordna med økonomimøte, Ent3r møte #HvorvarUnn? 
#JusticeForUnn 

Hanna Ent3r møte, instaopplegg, bestilt gensere, fått gensere, 
→skal klage lover snart… 

#HvorvarUnn? 
#Klagegenser 

Oskar Gjort litt refusjonssaker, blitt veldig stressa over 
årsmøte, betalt andre del av Åre 

#PÆNG 

Unn Vasket kontoret, handlet brus og kaffi og fått inn tekster 
og bilder til nettsiden. 

#Hængvaskavk
ont 

Helene Pysjfest! God pizza og gøy film og ingen penger :((( 
BUUU 

#Pysjeloonyy 
#ShakiraShakir

a 
#Tjsekkira? 
#Nullpæng 

#Selgebilderavt
ær? 



Malene Endelig hatt første webkommøte, og satt dato for sosial 
kveld i komitéen <3 Prøvd å forstå plugins 

#Mailqueen 
#Chatiiie 

Mats Har søkt støtte for de 16 030,1kr Redaksjonen brukte i 
fjor hos FUL og NTNU grafisk senter. Har fått 
bekreftelse på at søknaden er mottatt fra begge. Jobber 
som bare det med grafisk design og sette sammen 
Vitnemålet, men studie tar mye tid. Har et mål på å få 
avisen til print på fredag. Anslår Vitnemålsutdeling blir 
fredag neste uke, men lover ikke noe før jeg får mail fra 
grafisk senter om at avisen kan hentes.  

#komma1kr 
#Graficqueen 

 
#HeleStyretGru
erSegTil5+1Me

dStyret… 
#HJÆLP 

#SensurHarGo
dkjent5+1 

Henrik fått godkjent alle søknadane unntatt pulsstep  

Synne afterski, sendt ut 27 billetter. Klagd til samf. Møte med 
emneansvarlige på biologi. Søkt velferdsmidler fra 
velferdstinget til gratis kino. planlagt påskerenn. hørt 
mer om erudio vårfest. bedt ilu om å få praksisdatoer.  

#Personalans 
-varlig 

 
……. 

Gina Har fått godkjente søknader om støtte. Snakka med en 
faddersjef om silent disco i fadderuka. Fått på plass litt 
mer smådetaljer til fadderuka. Fått tilsendt tekst og 
bilder av komiteen og lagt inn på nettsiden. 

#WhatTenkåSø
keOmStøtte 

#PÆNG 
#Støv 

 
 

Ris/ros 
           

Hvem R(i/o)ses for hva 

Helene ros For å passe på Synne og følge henne på legevakten med kutt i 
pannen. 

Oskar ros Flinkis på årsmøte 

  

  

  

 
 
 
 
 

Spanks 

 



Hvem har 
sendt inn 

Hvem skal få 
spank Grunnlag for spank Tas den? 

Unn Synne 
For å kjøpe truser istedenfor 
strømpebukse….. JA 

Mats Malene + Henrik 
Sende bilde til Rasmus for 5+1 innen 
dagen 

M: nei - æ lå med 
feber og sov, så så 
ikke på discord før 
du @ mæ og 
henrik på tirsdag 
mens æ va på lab 
- va fortsatt syk 
H: nei, 
omgangssjuke 

Oskar Mats Stalking JA(HVA 
FAEN) 

Mats Oskar 
Kontraspank^ for å misbruke 
spankesystemet JA 

Malene Oskar Glemme snacks til forrige møte ja 

Henrik Alle Som havnet bak meg i spillet til slutt  

Henrik Oskar For å ikke møte til avtalt tid ja 

Henrik Oskar For å glemme styrebånd ja 

Mats Henrik Spank for å se på klokken under hotseat 
H: Nei, e d en 
regel? Eller e 
ej berre smart 

    

 
 

Styrets forslagskasse 

 

Hva Hva har kommet inn? 

Øke 
medlemspris 

Jeg anbefaler dere å sette opp medlemsprisen for å bli medlem (har ikke sett på 
vedtektene), men dette er en måte linjeforeningen kan få inn litt mer siden alle 
får litt mindre støtte om dagen 

Referat:  Vedtektene sier at styret kan bestemme pris. Inflasjonen har skjedd, ny pris er 
300kr. Bruker fortsatt nedtrappingen på 50kr per år opp i studieløpet.  



Nettsiden 
Kunne det vært en ide å få til at det står navn når du drar pila over symboler? 
Typ at det står forslagskasse når man tar pilen over slik at det er lettere å forstå 
hvor man havner. 

Referat:  Malene spør komiteen.  

Fjerne bøker 
fra kont 

Kan være en ide å legge alle fagbøkene i bokhylla i kassen på id slik at folk kan 
ta de om de vil ha 

Referat: Flyttes ved behov. Gir hygge.  

Fadderuka og 
varslingsskjem
a generelt 

Kunne det vært en ide å printe ut en qr kode til varslingsskjema og henge på 
kont sånn at det er lett tilgjenglig. Er dikkert fint å ha under fadderuka og 
gennerelt for at folk skal ha lett tilgang. Det samme kunne man gjort med 
forslagskassa, siden folk kommer på forslag på kont! 

Referat:  JA! vi fikser. Mats og Unn 

Kiosk til 
kontoret 

Heii dere! Jeg har et forslag til å lage «kiosk» til kontoret med ulike varer (eks: 
nudler, mellombar, potetgull, osv) som folk kan kjøpe og at Spanskrøret evt 
(eller ja) tjener på dette! Wiii 

Referat:  Unn tar det opp med kontkom og Fredrik med NV-gangen 

  

  

  

  

 
 
 

Saker <33 

 
 

Sak 1:  Gjennomføring av VM  Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Hva skal vi i styret ha ansvar for den 8.mars?  
 
Forslag og ting som må avgjøres: Bål, Lavo? Plassering, tidspunkt 

Diskusjon 

kan ikke forvente å holde av plasser.  
Forslag:  

- Camp der man ikke ser 
- Tar med lavvoen til idkom 
- Vi stiller med bål 
- Alle tar med egen grillmat 
- mulig noen sover over… ? 
- Handle ved på fredag kl 14 (Oskar og Mats tar ansvar) 



- Resten av styret tar første skyttelbuss 7:30 og bærer ved opp til camp 
 

Konklusjon  

Handlingsplan Oskar og mats handler ved, synne og unn tar med lavvoen og setter opp.  

 
 

 

Sak 3:  Minner på fader Abraham 8.mars Innmelder: Fredrik  
Tid: 2min  

Bakgrunn Det er lov å ta med fane, skal vi ta med våres? 

Diskusjon 17:30 

Konklusjon Ikke fane 

Handlingsplan  

 
 

Sak 4:  Lurdo og kaffebruk Innmelder: Unn 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 

Melding fra Markus Østrem: 

Hei igjen , denne gangen er det LURDO! som lurer på noe: 
Vi lurte på om det kunne vært fint å få til en slags kaffeavtale med 
Spanskrøret. Vi har tidligere hatt kaffe på brettspillkvelder/kurs, men 
det har falt litt av de siste årene. Ettersom vi ikke trenger kaffe så ofte, 
så hadde det vært mer praktisk å kunne bruke kaffen til Spanskrøret. 
For å forhindre at dere går i minus på det, er forslaget mitt at vi avtaler 
en fastpris pr. kanne med kaffe, som LURDO betaler (Tanken er da 
såklart at LURDO også lager kaffen selv). På den måten slipper vi å 
huske å spørre hver gang vi har kurs eller brettspillkveld, og dere går 
ikke i minus på det.  
Høres dette ut som noe dere kunne vært interessert i? 
Hva tenker dere? 

Sak 2:  Bongzilla  Innmelder: Fredrik 
Tid: 7min 

Bakgrunn Vi må bli enige om retningslinjer for Bongzillaen  

Diskusjon Hva: lager eget dokument.  
 

Konklusjon  

Handlingsplan  



Diskusjon  

Konklusjon Kannepris: 25kr  

Handlingsplan Unn formidler videre til LURDO 

 
 

Sak 5:  Skriver ikke under kontrakt om Åre Innmelder: Synne 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 
Volvox, Operon og forelesere ønsker skriftlig kontrakt angående når 
Åre skal være, og samarbeidet rundt dette. Vi trenger ikke denne, og 
kan dermed unngå å skrive under. 

Diskusjon Vi skriver ikke under. Gagner ikke oss. Trenger ikke avtalen.  

Konklusjon Enig med Synne 

Handlingsplan  

 
 

Sak 6:  Påskerenn 22. mars Innmelder: Synne 
Tid: 2 min 

Bakgrunn Passer dette? 

Diskusjon Styret backer 

Konklusjon  

Handlingsplan blir 22. mars!! Synne snakker ed Henrik og de fikser dette i samarbeid med komiteene! 

 

Sak 2:    

Bakgrunn  

Diskusjon  

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
 

Eventuelt kommet opp under møtet 
 

Sak og/eller navn Konklusjon   

  

  



  

  

  

 
 
 

Handlingsplan videre 
 

Saksnr. + Navn Handlingsplan 

Medlemspris settes opp til 300kr og beholder nedtrappning på 50kr per år.  

Nettsiden Malene spør komiteen.  

varslingsskjema Mats og Unn fikser QR-kode og  

kiosk kontoret Unn tar det opp med kontkom og Fredrik med NV-gangen 

Sak 1:  
Gjennomføring av 
VM  

Oskar og mats handler ved, Synne og Unn tar med lavvoen og setter opp.  

Sak 4:  Lurdo og 
kaffebruk 

Unn formidler videre til LURDO 

Sak 6:  Påskerenn 
22. mars 

Blir 22. mars! Synne snakker ed Henrik og de fikser dette i samarbeid med komiteene! 

 
 
 
 

Møtekritikk 
 

● NSTR 
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